

花旗银行（中国）有限公司成都丰德国际广场支行  
关于个人银行业务营业时间调整的通知

尊敬的花旗银行客户：

根据四川省电力公司成都市高新供电分公司的电网检修通知，2024年3月22日（星期五）7:20-18:40，花旗银行成都丰德国际广场支行的供电将会暂时中断。

为配合此次电网检修，花旗银行成都丰德国际广场支行将于2024年3月22日（星期五）临时停业一天。由此给您带来的不便，敬请谅解！

您亦可通过以下电子渠道办理业务：

**网上银行：** <https://www.citibank.com.cn>；**掌上银行：**“花旗掌上银行APP”。

如需帮助，请致电您的客户经理或拨打我行客服热线 95038/400-821-1880。

花旗银行（中国）有限公司成都丰德国际广场支行  
二〇二四年三月二十一日

**Citibank (China) Co., Ltd. Chengdu Fund International Plaza Sub-branch**  
**Notice on Business Hour Change of Personal Banking Services**

Dear Citibank Clients,

According to notification of Chengdu High-tech Power Supply Sub-Company, Sichuan Electric Power Company, power grid maintenance covering the branch area will be implemented from 7:20-18:40 on Friday, March 22, 2024. Chengdu Fund International Plaza Sub-branch will be of power grid outage duly.

Co-respondent to the power grid maintenance, Chengdu Fund International Plaza Sub-branch will be closed down for the full day on Friday March 22, 2024.

You are also welcome to use the following digital channels for the bank services.

Please log on Citibank Online Banking <https://www.citibank.com.cn> or Mobile Banking at Citibank CN APP for latest news and your financial services.

If you need any help, please contact your relationship manager or Citibank customer service hotline 95038/400-821-1880.

**Citibank (China) Co., Ltd. Chengdu Fund International Plaza Sub-branch**

**Mar. 21, 2024**